

Title (en)

Adjustment device for the alignment of drawers and the like.

Title (de)

Verstelleinrichtung zur Ausrichtung eines Schubkastens, Auszuges oder dergleichen.

Title (fr)

Dispositif de réglage de l'orientation de tiroirs et similaires.

Publication

EP 0606564 A1 19940720 (DE)

Application

EP 93119072 A 19931126

Priority

- DE 9300260 U 19930112
- DE 9304521 U 19930325

Abstract (en)

The subject of the present invention is an adjustment device (5) for the alignment of a drawer or the like which is mounted on running rails (1). The adjustment device (5) consists, according to the invention, of a one-piece functional part, comprising a base body (6), an actuating part (7) and a wedge piece (8), base body (6) and actuating part (7) being interconnected in the manner of a hinge. The hinge region (9) is constructed in the manner of a film hinge and the hinge axis runs parallel to the fastening plane of the base body (6), while the wedge piece (8) extends approximately at right angles to the hinge axis and thus also to the actuating part (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Gegenstand vorliegender Erfindung ist eine Verstelleinrichtung (5) zur Ausrichtung eines auf Laufschiene (1) gelagerten Schubkastens, Auszuges oder dgl. Die Verstelleinrichtung (5) besteht erfindungsgemäß aus einem einstückigen Funktionsteil, umfassend einen Grundkörper (6), ein Betätigungsteil (7) und ein Keilstück (8), wobei Grundkörper (6) und Betätigungsteil (7) scharnierartig miteinander verbunden sind. Der Scharnierbereich (9) ist nach Art eines Filmscharniers ausgebildet und die Scharnierachse verläuft parallel zur Befestigungsebene des Grundkörpers (6), während sich das Keilstück (8) etwa rechtwinklig zur Scharnierachse und somit auch zum Betätigungsteil (7) erstreckt. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 88/04

IPC 8 full level

A47B 88/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 88/407 (2016.12 - EP US); **A47B 2210/0032** (2013.01 - EP US); **A47B 2210/0054** (2013.01 - EP US); **A47B 2210/0056** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 4002567 A1 19900823 - BLUM GMBH JULIUS [AT]
- [A] DE 3939257 A1 19900607 - BLUM GMBH JULIUS [AT]
- [A] AT 393782 B 19911210 - FULTERER GMBH [AT]
- [PX] DE 9304521 U1 19930617

Cited by

US10285500B2; DE202015105679U1; US10206503B2; US10314397B2; DE202018100100U1; DE20209517U1; US10299587B2; EP0701787A1; US10362871B2; ES2121647A1; US9861195B2; US7226139B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

US 5439283 A 19950808; AT E142856 T1 19961015; DE 59303873 D1 19961024; EP 0606564 A1 19940720; EP 0606564 B1 19960918; ES 2092209 T3 19961116

DOCDB simple family (application)

US 18086694 A 19940112; AT 93119072 T 19931126; DE 59303873 T 19931126; EP 93119072 A 19931126; ES 93119072 T 19931126